
Vedlegg til Årsmøtereferat 

 

Etter at det fastlagte møtet var avsluttet kom det opp spørsmål om den pågående revisjon av 

arealplanen og om styret hadde noe kunnskap om dette. 

 

Styret har gjort og/eller har vært i følgende møter med kommunen: 

1. Styret sendte inn 5 merknader til arealplanen. 

- Gang og sykkelvei langs RV7 

- Noen endringer til løypeplanen 

- Innsigelse mot LNFR 

- Innsigelse mot at ubebygde tomter ikke kan bebygges 

- Prosessvedtak angående konsekvens av hyttebrann. 

Det er informert om at det kom inn over 200 innsigelser. Statsforvalteren hadde mange i 

tillegg.  

Behandling av merknadene kommer opp i planutvalget nå utover høsten. 

-  

2. Møte mellom kommunen og velforeningene (hyttemøtet) 

Vi hadde sendt inn spørsmål om kommunens trafikksikkerhetsplan der et 

aksjonspunkt var analyse av farlige punkter mellom Geilo og Haugastøl. Denne skulle 

vært påbegynt i 2023. Vi oppfordret også kommunen at vi som brukere av veien, 

både kjørende, syklende og gående, kunne være behjelpelig med innspill. 

Ordførerens svar var meget kort: NEI. (ingen ting gjort og/eller hun ikke visste noe) 

  

3. Vi var til stede da kommunen ved ordfører presenterte forslag til revisjon av 

arealplanen. 

Vi tok da opp følgende sak: 

Dersom det blir LNFR på Haugastøl og hytten brenner ned så krever PBL at en må 

ha dispensasjon for å bygge den opp igjen. Det er ingen garanti at den blir innvilget 

og det kan ta lang tid. Vi viste til miljøminister Børge Brenne sin uttalelse i Stortinget 

om en slik sak og svaret var at det selvfølgelig skulle gis dispensasjon. Vi oppfordret 

da ordføreren til at det ble vedtatt et nytt prosessvedtak, det ville vært nr 17, som 

henviser til Børge Brennes uttalelse. Ordføreren ville ikke svare på dette. 

Dette er den viktigste saken for styret å følge opp og vil ta det opp med Ustaoset Vel 

slik at vi sammen fronter dette. 

 

Styret er gjort kjent med at det er under etablering en gruppe av grunn/hytteeiere som 

vil sammen fronte kommunen angående arealplanen.  Å stå sammen blir det en sterk 

gruppe.  

 

Denne gruppen har allerede hatt innlegg i Dagens Næringsliv (DN) og Hallingdølen.  

Vi noterer også at det har vært innspill fra advokater som referer til saker andre 

steder i landet der de har klart å endre kommune planer. 

Vi oppfordrer de det gjelder, eiere av ubebygde tomter og/eller hytteeiere med planer 

om utvidelse, å stå sammen for å få gjennomslag og endring vedrørende forslaget til 

revisjon av arealplanen. 

 


